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واکنش عضو شورای شهر تهران به نرخ وحشتناک کرایههای اسنپ
عضو هیئت رئیسه شورای شهر تهران ضمن انتقاد از افزایش چند برابری کرایههای اسنپ گفت: افزایش چند برابری نرخ کرایه این تاکسی اینترنتی،

معیار مشخصی ندارد.

به گزارش سایت خبری پرسون، سوده نجفی در جریان هفتاد و یکمین جلسه شورای شهر تهران و پس از استماع گزارش معاون حمل و نقل ترافیک
شهرداری تهران، اظهار کرد: عدم تامین پارکینگ در سطح شهر تهران یکی از عواملی است که موجب ایجاد ترافیک میشود.

او افزود: شخصا شاهد این بودم که یک خودرو باید وقت زیادی را در خیابانها صرف پیدا کردن جای پارک کند و همین تردد جهت پیدا کردن جای
پارک موجب ایجاد ترافیک میشود.

عضو شورای شهر تهران با تاکید بر اینکه دیگر طرحهای پژوهشی برای رفع مشکل ترافیک شهر بیفایده است، ادامه داد: رفع معضل ترافیک نیازمند
اقدامات جهادی و عملیاتی است.

وی همچنین در خصوص نرخ کرایه اسنپ گفت: متاسفانه با افزایش بیرویه کرایه این تاکسی اینترنتی مواجه هستیم که هیچ نظارتی روی این امر
صورت نگرفته و مشخص نیست براساس چه معیاری این افزایش قیمتها صورت گرفته است؟ همچنین موضوع استفاده معلولان از وسایل حمل و نقل

عمومی و ایجاد شرایط مناسب برای این امر باید به طور جد و فوری توسط معاون حمل و نقل پیگیری شود.


